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 Vergadering : Algemeen Bestuur 

Datum : 1 juli 2024 

Locatie : Kantoor ODR in Tiel   

 

  

 

 

Aanwezig : dhr. Neven (Buren), mevr. Wichgers (Culemborg), Dhr. Zondag (Voorzitter, Zaltbommel), Dhr. Van Wolfswinkel (Neder-Betuwe), dhr. Groen (Tiel), mevr. 

Hartman (West Betuwe), dhr. Van Neerbos (West Maas en Waal), dhr. Zoet (Provincie) dhr. Keijman (ODR, secretaris), dhr. Oerlemans (ODR), mevr. 

Wensink (ODR). 

Afwezig : Dhr. Slootweg, dhr. Groen (Tiel), dhr. De Raaf (Maasdriel) 

 

 

Punt Omschrijving  

01 Opening en vaststellen agenda  Mevrouw Wichgers opent de vergadering en heet alle aanwezigen van harte welkom.  

 

De heer De Raaf, de heer Slootweg en de heer Groen zijn afwezig.  

 

Bij Agendapunt 8 zal een mededeling vertrouwelijk worden afgehandeld. Die mededeling zal daarom niet inhoudelijk 

worden genotuleerd en opgenomen.  

02 Besluitenlijst vergadering 

11 maart 2024 

Er zijn geen opmerkingen m.b.t. de besluitenlijst.  

 

Het AB stelt de besluitenlijst van de vergadering van 11 maart 2024 ongewijzigd vast. 

03 Ingekomen post en 

mededelingen 

Het AB neemt de ingekomen post ter kennisgeving aan. 

A1. Brief STAS over vervolg IBP-VTH met 

A2. Bijlage opzet voorzittersoverleg 

B1. Brief advocaat met beschuldigingen. Ter informatie wordt tijdens het overleg nog uitgelegd dat er een verschrijving is 

geweest, waar deze beschuldiging op berust. De rechtbank heeft deze beschuldigingen in de uitsprak al terzijde 

geschoven. Bij de Hoger Beroepszaak zullen wij als ODR ons ongenoegen uitspreken over deze brief. 

B2. Onze reactie op deze brief richting betreffende gemeente. 

C. Uitnodiging Bourgondisch Wandelen West Maas en Waal. 

 

Het AB neemt de volgende mededelingen ter vergadering ter kennisgeving aan: 

- Uitbreiding dienstverlening aan gemeenten. 

Dhr. Oerlemans geeft aan dat de ronde langs de gemeenten geweest is en dat het plan bestuurlijk wordt gedragen. 

Nu het concreter wordt, vordert de voortgang moeizaam. ODR heeft de OGO-leden gevraagd dit intern op te pakken. 

Mocht dit niet lukken/helpen, dan komt ODR hier in de volgende AB-vergadering op terug.   

- Uittreden West Betuwe 

Mevr. Hartman geeft aan dat er in de gemeenteraad een raadsinformatienota is besproken inzake het terughalen van 

de bouwtaken. De taken worden ‘vooralsnog’ niet teruggehaald. De raad is nog in gesprek over wat ‘vooralsnog’ 
betekent. West Betuwe haalt de taken nog niet terug per 2026, maar wil de focus leggen op dienstverlening. 

04 Aanwijzen nieuwe voorzitter DB 

Toevoegen DB-lid aan DB 

Het AB besluit 

1. Mevrouw Wichgers als voorzitter van het Dagelijks Bestuur aan te wijzen. 

2. De heer Slootweg als nieuw DB-lid aan te wijzen. 
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Het DB en daarmee het AB heeft nog geen plaatsvervangend voorzitter. Dit wordt geagendeerd in het DB van 16 

september. 

05 Productenboek De heer Keijman legt uit de kengetallen in het productenboek moeten worden bijgesteld, maar dat dit nu nog lastig is. Dit 

omdat er nog relatief weinig cijfers zijn, vanwege het in werking treden van de Omgevingswet en de WKB. Dit bijstellen 

gebeurt daarom later in het jaar. 

 

Het AB neemt kennis van  

1. Een update over het productenboek 

06  Begroting 2025 De heer Keijman geeft aan dat de gemeente West Maas en Waal een zienswijze heeft ingediend. Zij verzoekt het 

ambitieniveau van het Klanttevredenheidsonderzoek te verhogen naar 90% en de respons naar 33% te krijgen. De heer 

Keijman geeft aan dat de respons al best hoog is, maar dat we onderzoek kunnen doen naar een mogelijk hogere 

respons. De heer Keijman vraagt zich af wat realistisch is, nu door de overheid al jaren onderzoek wordt gedaan naar 

klanttevredenheid en die onderzoeken aangeven dat het vrijwel onmogelijk is om hoger dan een 7 te scoren doordat er 

sprake is van handhaving, betalen van leges (welk beleid niet bij de ODR ligt), wachten op antwoord en nee te horen 

krijgen. 

 

De heer Neven geeft aan dat we hier niet teveel tijd in moeten steken. Mevrouw Wichgers is wel benieuwd naar de vraag 

achter de vraag. Waarom is 90% beter? 

 

Mevrouw Hartman wil nogmaals wijzen op de systematiek van indexering. Hier moeten afspraken over gemaakt worden. 

Daarnaast staat er een spelfout in de zienswijze – geleid moet zonder t (aangepast in de reactie). 

 

De heer Zoet geeft aan dat de provincie wel een reactie heeft gezonden. Zij gaat geen zienswijze indienen. 

 

Het AB neemt kennis van 

1. De zienswijzen op de ontwerp begroting 2025 en de reactie van DB op deze zienswijzen; 

2. De meerjarenbegroting 2026-2028 

Het AB besluit om  

3. Voorliggende programmabegroting 2025 ODR vast te stellen; 

4. De gewijzigde jaarschijf 2024 op basis van de werkprogramma’s 2024 vast te stellen. 
07 Jaarverslag 

klachtenafhandeling 2023  

Het AB neemt kennis van 

1. Het AB-voorstel jaarverslag klachtafhandeling 2023 

 

Het AB besluit 

2. Kennis te nemen van het jaarverslag klachtenafhandeling 2023. 

08 Jaarverslag 2023 Het AB neemt kennis van  

1. De zienswijzen op de ontwerp jaarrekening 2023 en de reactie van het DB op deze zienswijzen; 

2. Het accountantsverslag 2023 van de accountant. 

 

Het AB besluit 

3. Voorliggende jaarstukken ODR 2023 vast te stellen; 

4. Het rekeningresultaat van de jaarrekening 2023 ter hoogte van €1.084.464 uit te keren aan de deelnemers 
conform voorgestelde verdeling. 

09 Rondvraag De heer Van Wolfswinkel geeft aan dat in Neder Betuwe tot 15 juni gestookt mocht worden en dat er een integraal 

stookbeleid komt. Hij vraagt of 31 augustus wel haalbaar is. De heer Oerlemans geeft aan dat de ODR alle conceptteksten 
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aanlevert, dus dat moet kunnen. Mocht het niet lukken, dan laten we dat weten. De heer Van Wolfswinkel heeft een 

bedrijf gevonden dat een systeem heeft gemaakt om schoon hout direct te composteren. Er komt een memo vanuit de 

ondernemer. Dit zal hij delen met de andere gemeente. Voor ziek hout geldt dat er een flitsvergunning moet komen. Het 

beleid hiervoor moet met telers gecommuniceerd worden.  

 

De heer Neven geeft nog ter overweging dat Open Wave voor alle medewerkers van de gemeenten beschikbaar moet 

worden gesteld. Voor deze overweging moet de tijd genomen worden. 

 

Mevrouw Wichgers wil aan de heer Vlekke de felicitaties overbrengen voor zijn verjaardag (per mail gedaan en namens 

de heer Vlekke: bedankt). 

 

De heer Oerlemans geeft aan dat de ODR in oktober gevisiteerd wordt. Hiervoor zijn 4 bestuursleden nodig, die een 

interview willen geven. Mevrouw Wichgers, de heer Van Wolfswinkel, de heer Neven en mevrouw Hartman geven zich 

hiervoor op. 

09 Sluiting  Mevr. Wichgers sluit de vergadering. 

 


